
PROTOKÓŁ LVII 
z Sesji Rady Gminy Białogard 

15 sierpnia 2018 r. 
 
    W posiedzeniu udział wzięło 14  członków Rady Gminy oraz 31 Sołtysów. 

   Posiedzenie odbyło się na sali konferencyjnej Urzędu Gminy Białogard w godzinach 8
00

 -

8
45

. 

   Posiedzeniu przewodniczył Pan Kazimierz Gregorczyk - Przewodniczący Rady Gminy, 

protokołowała Pani Joanna Czupreta – Inspektor ds. oświaty, kultury, kultury fizycznej i 

sportu oraz obsługi Rady Gminy. 

   Obrady LVIII Sesji Rady Gminy otworzył Pan Przewodniczący. Pan Gregorczyk powitał 

uczestników posiedzenia, a następnie przedstawił porządek Sesji w poniższym brzmieniu.  

Porządek obrad przedstawia się następująco : 

1. Otwarcie sesji, w tym: 

-stwierdzenie kworum, 

-przyjęcie porządku obrad, 

-przyjęcie protokołu z LVI  Sesji Rady Gminy Białogard. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady 

Gminy.  

3. Interpelacje i zapytania Radnych.  

4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Białogard na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Białogard na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych; 

c) zmian w budżecie gminy na 2018 r; 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2018-2034; 

5.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

7. Zamknięcie LVII Sesji Rady Gminy Białogard. 

Pan Wójt poprosił o wprowadzenie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia 

dotacji na prace konserwatorskie  kościoła filialnego pw. Chrystusa Króla w Pomianowie 

Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Białogórzynie. 

W poprzednio podjętej uchwale powinna zostać wpisana kwota przeznaczona na prace 

konserwatorskie. 

Po zmianach porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, w tym: 

-stwierdzenie kworum, 

-przyjęcie porządku obrad, 

-przyjęcie protokołu z LVI  Sesji Rady Gminy Białogard. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady 

Gminy.  

3. Interpelacje i zapytania Radnych.  

4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 



a) zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Białogard na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Białogard na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych; 

c) zmian w budżecie gminy na 2018 r; 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2018-2034; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie  kościoła 

filialnego pw. Chrystusa Króla w Pomianowie Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Białogórzynie. 

5.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

7. Zamknięcie LVII Sesji Rady Gminy Białogard. 

 Rada przyjęła porządek obrad z wprowadzonymi zmianami. 

   Do pełnego wyczerpania pierwszego punktu obrad pozostało przyjęcie Protokołu z LVI 

Sesji Rady Gminy Białogard. Pan Przewodniczący ogłosił, że w związku z nie wniesieniem w 

terminie określonym Statutem Gminy Białogard - § 22 ust. 2 - do treści ww. Protokołu 

żadnych poprawek i uzupełnień - Rada protokół przyjęła z jednym głosem wstrzymującym.  

 

Ad.2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady 

Gminy. 

Ad. 3. Pan Przewodniczący poinformował, iż na dzisiejszą Sesję nie wpłynęły interpelacje i 

zapytania Radnych. 

Ad. 5 Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał. 

Pierwszym z rozpatrywanych projektów uchwał był projekt uchwały w sprawie zmieniająca 

uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie  kościoła filialnego pw. 

Chrystusa Króla w Pomianowie Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Wniebowzięcia 

Najświętszej Maryi Panny w Białogórzynie 

1) Głosowanie: 

„za” – 13 

„wstrzymujący się”1. 

 

2) kolejnym z rozpatrywanych projektów uchwał był projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie podziału Gminy Białogard na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu, Pan Wójt 

omówił projekt uchwały, poinformował o wprowadzonych zmianach. 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie. 

 

3) Uchwała w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Białogard na stałe 

obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych; 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   

 



4) Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r; projekt uchwały omówiła Pani 

Izabela Czaplejewska Skarbnik Gminy. Pani M. Sztyma Horwat spytała czy jeżeli chodzi o 

badanie gleby w Nasutowie poczynione były starania o sfinansowanie w innych instytucjach? 

Pan Wójt odpowiedział, że prowadzone są rozmowy z ministerstwem odnośnie pobrania 

próbek  i zbadania gleby. Na dzień dzisiejszy nie wiadomo ile ton odpadów tam się znajduje i 

jakiej wielkości jest to problem, nie można dłużej czekać, należy pobrać próbki i 

przeprowadzić badanie, dopiero wtedy będzie można wystąpić o dofinansowanie utylizacji 

tych odpadów. 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.  . 

 

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Białogard na lata 2018-2034; 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie.   

 

Ad. 8. Pan Przewodniczący poinformował, iż na Sesję nie wpłynęły odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania Radnych (na salę obrad wrócił Pan Waldemar Januszewski). 

  

Ad. 9. Wolne wnioski, zapytania i informacje.  

Pan Wójt poinformował, że zakupione zostały piloty do głosowania jawnego na sesjach Rady 

Gminy. Poinformował również o zakupieniu przez Stowarzyszenie Kobiet Wiejskich Liderka 

rikszy która ma służyć mieszkańcom całej gminy. Pani Marzena Moraczewska 

poinformowała o uzyskaniu przez sołectwo Czarnowęsy dofinansowania od firmy Poldanor 

na budowę wiaty przy świetlicy w Czarnowęsach. Pan Waldemar Jakowicz Sołtys Sołectwa 

Rychówko spytał czy w związku ze zmianą granic sołecta wymagane jest przeprowadzenie 

[przedterminowych wyborów na sołtysa sołectwa Rychówko? Pan Wójt odpowiedział, że 

temat zostanie sprawdzony i jeśli to będzie konieczne, to takie wybory zostaną 

przeprowadzone. 

Pan Bogdan Michaliszyn Sołtys Sołectwa Moczyłki spytał na jakim etapie jest wykorzystanie 

funduszu sołeckiego i jak rozwiązana zostanie sprawa grantów sołeckich? Dlaczego granty 

zostały dołączone do przetargu na urządzenie placów zabaw finansowanych z funduszu 

sołeckiego? Przetargi do dnia dzisiejszego nie zostały rozstrzygnięte, skąd wzięta została 

kwota oszacowania wartości przetargu? Pan Wójt odpowiedział, że kwoty uwzględnione 

zostały w funduszy sołeckim, jeżeli chodzi o przedłużanie się rozstrzygnięcia przetargu wiąże 

się to z boomem budowlanym i utrudnieniami ze znalezieniem wykonawcy. 

Pan Damian Janusiak Sołtys Sołectwa Kościernica zwrócił uwagę na problemy z odbieraniem 

śmieci przez firmą wywozową, poprosiło interwencję w tej sprawie. Pan Wójt odpowiedział, 

że takie sytuacje powinny być na bieżąco zgłaszane do pracownika merytorycznego. 

Pan Kazimierz Chodynko spytał kto podjął decyzję odnośnie rozmieszczenia punktów 

oświetleniowych? Czy była to decyzja komisji komunalnej? Poprosił również o wykoszenie 

głównych punktów komunikacyjnych np. przy drodze wojewódzkiej. Pan Wójt odpowiadając 

na pytanie dotyczące rozmieszczenia punktów oświetleniowych powiedział, że takie 

rozmieszczenie wynika przede wszystkim z podań mieszkańców gminy. Natomiast jeżeli 



chodzi o wykoszenie poboczy i wycięcie zakrzaczeń to w najbliższym możliwym czasie 

zostanie to wykonane. 

Ad 10. Zamknięcie LVII Sesji Rady Gminy Białogard. 

   Wobec wyczerpania wszystkich punktów LVII Sesja Rady Gminy Białogard została 

zakończona. 

   Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Joanna Czupreta  


